
Vdf’s Styrelsemöte     Datum: 20230911 

Närvarande: Lea Bokdalen J-P Sjögren, Lennart Johansson, Hasse Otter, Beatrice Svedjekrans med via 

teams 

1: Mötet öppnas 

2: Mötesordf.  

J-P Sjögren 

3: Sekreterare 

Lea Bokdalen 

4: Justerare 

Hasse Otter 

5: Godkännande av dagordning 

6: Genomgång av föregående protokoll 

Vi gick igenom föregående protokoll samt mötesanteckningar 

7: Ekonomiska ärenden 

Vid alla former av transaktioner måste både kassör och ordförande godkänna detta genom bankid. Fortnox är det 

bokföringsprogram LJ arbetar i. Vi har en god ekonomi med tanke på omständigheterna. VI beslutar att vi ska börja 

betala vår skuld till Svdf. Skulden ifråga är de samlade fakturor som Svdf har täckt för Vdf som den gamla kassören 

inte har betalat. 

Till dags dato har 165 licenser kommit in och LJ kontrollerar och börjar få ordning på det. Ganska många övergångar 

har kommit in och samt klubbavgifter och GBG seriens lagavgifter. 

JpS har igen varit i kontakt med Folksam ang försäkringsärendet och fått information om vilka dokument de vill ha in. 

Ett gediget arbete kommer att ta form i att ta fram alla dessa dokument. BS LJ och JpS kommer att arbeta med detta. 

  

8: Föreningsärenden 

Vi har 17 föreningar registrerade, men Warberg har lagt ner samt är det några föreningar som inte har några 

registrerade licenser, dessa föreningar kontaktar LJ ang föreningsavgifter mm.  

9: Junior och U-25 

Eventuellt tre stycken i dagsläget. Svdf har ifrågasatt att vi har valt att ha kvar eller återinföra U-25 och HO har 

förklarat hur underlaget ser ut och att responsen är bättre, och att när klassen spelas så sker det under junior 

reglerna. En dialog mellan distrikten och div klubbar pågår för att få till en juniortävling i Gbg. Vi tittar på 

möjligheterna att ansöka om medel för att skicka juniorer och vuxna till Norges dartcenter.  

10: RF/Sisu 

LJ har varit med på en digital föreläsning. 

11: Vdf TK/Tävlingar 

Ansökta tävlingar: Bollebygd-September. Joker open- November. West Coast Open-Februari. Golden Egg- April.  

DM går i december i Kungsbacka.  

HO dubbelkollar med Bollebygd att de har koll på fördelningen av ”prispengarna”. Vi inser att vi borde ha två 

ansökningsdatum för Vdf rankade tävlingar för att inte låsa spelåret eller säsongen, därför inför vi ytterligare ett 

datum för att ansöka Vdf rankad tävling till våren/sommaren. Den 15 december är sista ansökan för 

våren/sommaren 2024. 

12: GBG serien / SK 



Gbg serien är igång. Det har varit många turer med spelformer, speldagar. Beslut togs och revs upp, damerna hade 

tillslut ett möte med representanter från de olika lagen, där beslutades tisdagar som speldag och 501*3. Enligt info 

ett bra och konstruktivt möte.  

Kba B drog sig ur serien några dagar innan start, pga att de inte fick ihop spelare av olika anledningar. Vi kommer inte 

att bötlägga KBA då serien inte hade startat. LB var inte delaktig i beslutet pga klubbtillhörighet.  

Det har tydligen varit en del problem med inloggning för signering, HO stöttar och hjälper så gott han kan med detta.  

13: Idrott on line IOL 

Den nya licensmodulen är igång, och några är väldigt nya på detta med att registrera och lägga till nya medlemmar 

mm inklusive vår kassör, men när vi får till oss att det har uppstått problem eller kunskaperna brister hjälper vi till 

med vad vi kan. 

14: Svdf 

Ordförande möte i Stockholm 20/10-23 som JpS åker på, Svdf står för kostnaderna. Har ni frågor som ni vill ska tas 

upp på detta möte, skickas de till JpS ordforande@vdfdart.se 

15: Styrelseuppdrag 

JpS Konferensen i Stockholm, fortsatt arbete med förskingringen i form av kontakt med polisen och fortsatt arbete 

med Folksam. Samt fortsatt arbete med mastersslutspelet, mer info kommer. 

LJ Ekonomi och licensmodulen 

HO TK gbg serien Junior-U25 

LB Protokoll mm 

BS Korrekturläsa, stödja JpS och LJ i arbetet med Folksam. 

16: IT hemsidan samt FB 

Ulrika Hellström Olsson fortsatt 

17: Övriga frågor 

Vi fakturerar vdf rankade tävlingar mm 

Slutspelsdatum för Vdf trofen samt gbg serien kommer så snart som möjligt 

C.Rehnlund har valt att avgå som valberedning ordförande, styrelsen tittar på hur vi går vidare och vad våra 

regeldokument säger i detta läget, vi återkommer med info vid nästa möte. 

 

18: Datum för nästa möte 

8/10-23 kl 11.00 i kållered. 

Kia Hildingsson bjuds in då hon är medlemsrevisor 

19: Mötet avslutas 


